



Track the route of your children on the bus through

M'MAN PARENT APPLICATION

TERM1 AY 2023-2024

Date: 21/09/2023

Ref: AIAS/Gen/2023-2024/12

<p>Dear Parents and Guardians,</p> <p>Greeting from AIAS family!</p> <p>We hope this letter finds you well, we are excited to share important information regarding how you can track your children inside the buses and monitor them during the trip, the bus arrival time, the bus departure time, and the location of the bus and other information you can get it once you download the( M'MAN) application in your mobile phone.</p> <p>Additionally, we would like to inform you about the steps for downloading the (M'MAN) application, please be guided with the steps below:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1-Download M'MAN Parent Application.</li><li>- Click on request password.</li><li>-Click on registered guardian.</li><li>-Enter the Emirate ID number.</li><li>-Enter your mobile number.</li><li>-Click on get password.</li><li>-Enter your own private 4 digits PIN code.</li><li>- Guardian Registration will be completed.</li></ol> <p>Please watch the video for more details: <a href="#">Click for more details</a></p> <p>Please contact us in: <a href="mailto:info@alitqanamericanschool.com">info@alitqanamericanschool.com</a> for any further assistance if needed.</p> <p>Your child's safety is our priority.</p> <p><b>Kind Regards,</b> <b>MS. Jessica Griffin</b> <b>School Principal</b></p>	<p>أولياء الأمور الأعزاء،</p> <p>لكم منا أطيب التحيات!</p> <p>نأمل أن تجدكم هذه الرسالة بخير، يسعدنا مشاركة المعلومات المهمة عن كيفية تتبع أولادكم داخل الحافلات ومراقبتهم خلال الرحلة، موعد وصول الحافلة، موعد مغادرة الحافلة وموقع الحافلة ومعلومات أخرى تستطيعون الحصول عليها من خلال تحميل تطبيق (مأمن) على هواتفكم المحمولة.</p> <p>بالإضافة إلى ذلك نود أن نعلمكم حول خطوات تحميل التطبيق (مأمن)، الرجاء إتباع الخطوات الآتية في الأسفل:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1-قم بتحميل تطبيق مأمن.</li><li>-اضغط على طلب الرمز السري.</li><li>-اضغط على تسجيل ولي الأمر.</li><li>-ادخل رقم الهوية الإماراتية.</li><li>-ادخل رقم الهاتف.</li><li>- انقر على خيار الحصول على الرقم السري.</li><li>-أدخل رمز PIN الخاص بك والمكون من أربع أرقام.</li><li>- التسجيل أصبح مكتمل لأولياء الأمور.</li></ol> <p>الرجاء مشاهدة الفيديو للمزيد من التفاصيل: <a href="#">انقر هنا لمزيد من التفاصيل</a></p> <p>الرجاء التواصل على الإيميل: <a href="mailto:info@alitqanamericanschool.com">info@alitqanamericanschool.com</a> للحصول على أي مساعدة إضافية.</p> <p>سلامة ابناءكم هي أولويتنا.</p> <p>مع تحيات، مديرة المدرسة السيدة جيسكا جريفين</p>
--	--